
  
Referat bestyrelsesmøde den 18. april kl. 1100 på Plantagevej 11. 
  
1. Indledning ved formanden. 
 
2. Fremlæggelse af justeret budget 2009 ved kassereren. 

 
Robert fremlagde det justerede budget i forhold til kontingentstigningen, som vedtaget 
på generalforsamlingen. Stigningen øger overskuddet med 3.150,- kr. 

 
3. Behandling af sager rejst på generalforsamlingen. 
 

• Opsættes bom/pullert til stierne fra Plantagevej og Vestergårdsvej. Formanden 
udarbejder skrivelse til kommunen. 

• Renovering af stierne der efterhånden noget ramponerede, især på stykket ved 
Svingkærvej. Formanden udarbejder skrivelse til kommunen. 

• Anvendelse af legepladsen.  
Det blev forslået at der laves regler med tidspunkter f.eks. At den ikke benyttes efter 
kl. 22 og at den kun er for Bindeleddets beboere og deres gæster. Formanden 
forespørger kommunen om vi må opsætte et skilt, med gældende regler for 
anvendelse af legepladsen- 

• Parkering på vejene. Der er til manges store fortrydelse fortsat en del 
langtidsparkeringer på vejene inkl. Lastbiler. Kommunen har en ny 
parkeringsvedtægt under udarbejdelse – bestyrelsen følger op på dette. Gitte finder 
status på nye parkeringsvedtægter- 

• Rydning af træer i plantagen, som efterhånden er blevet meget store. De tager alt 
lyset fra haverne langs med plantagen. Formanden udarbejder skrivelse til 
kommunen. 

• Katte og hunde ekskrementer. Henrik skaffer skilte der anmoder hundeejere om at 
opsamle efterladenskaberne. M.h.t. katte har grundejere ret til at fjerne 
indtrængende katte. Kommunen kan anmodes om at opsætte kattefælder af den 
enkelte grundejer. 

• Grus på vejene. Det henstilles til grundejerne om at afslutte deres indkørsler, så de 
går helt ud til vejene – grus der køres med ud på asfalten er med til at vejene slides 
hurtigere, hvorfor der bør fejes med jævne mellemrum. Formanden går en dumper 
en lap til de der bør afslutte indkørsler og feje grus og sten væk fra vejen foran 
deres grund. 

• Væltet hæk ud til fælles sti mellem Kristiansmindevej og Skebækvej. Formanden 
sender en skrivelse til pgl. Grundejer og anmoder ham om at fjerne hækken fra 
stien. (Skebækvej nr. 3) 

  
4. Eventuelt. 

Der har været lavet udbedringer af asfalt. Næstformanden mener at der er garanti. 
Formanden tager en snak med Knud herom. 
Datoen for sommerfesten fastsættes til 15. august. 
Herunder fastsættelse af næste møde fastsættes til 27- maj kl. 1900 på Plantagevej 
11.. 

 



 


